
 

 

  

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  
 

П Р О Т О К О Л  № 03 
 

Днес, 27.03.2024 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, 

младежта   и  спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-н Димитър 

Шалъфов – председател в 13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 6 /шест/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието и предложи т.5 

да стане т.1, т.4 да стане т.2 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред със съответните 

изменения, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема  дневния ред за заседанието на комисията . 

 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

По т.5 от Дневния ред:  
Л.Донкова – кмет на р-н Кремиковци запозна комисията с Доклад вх.№СОА24-
ВК08-3861/13.03.24 г. относно Кандидатстване по Проект „Красива България“ 
по мярка М02 „Подобряване на социалната инфраструктура”  за  „Основен 
ремонт на съществуващите открити спортни площадки в двора на 156 ОУ 
„Васил Левски“, кв. Кремиковци“, район „Кремиковци“, Столична община –  ЕТАП 
1“ 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение: 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.4 от Дневния ред: 
К.Контрера запозна комисията с Доклад вх.№СОА23-ВК66-10905/04.12.23 г. 
относно приемане на мерки за безопасност на движението на децата на 
територията на Столична община за 2024 г. 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение: 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 Татяна Георгиева - зам. за 
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председател 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        - 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 

                                  За        6 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.2 от Дневния ред:  
Доклад вх.№СОА24-ВК66-2512/21.03.24 относно приемане на Оперативна 
програма на Столичния общински съвет за 2024 г. и приемане на отчет за 
изпълнението на Оперативната програма на Столичния общински съвет за 
2023 г. 
Г-жа Я.Генова – зам.-кмет на СО запозна комисията с изпълнението на 
Програмите в д-я „Спорт и младежки дейности“ и какво предстои като 
изпълнение за 2024 г. 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение: 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател - 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов за 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров Възд. 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        6 

  в т.ч.: 
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                                 За        5 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 
По т.3 от Дневния ред: 
И.Василев – зам.-кмет на СО запозна комисията с доклад вх.№СОА24-НЦ62-
85/1/27.02.24 относно отсрочване и разсрочване на публични общински 
вземания за местен Данък върху недвижимите имоти в размер над 100 000 лв. за 
срок над една година и за местна Такса за битови отпадъци над 30 000 лв. за 
срок по-голям от една година на „ПРОФЕСИОНАЛЕН ФУТБОЛЕН КЛУБ ЛЕВСКИ“ АД, 
ЕИК 121660936, на основание чл.4, ал.7 и чл.9а, ал.5 от ЗМДТ. 
Той поясни, че има приложен погасителен план. 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение: 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател за 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев - 

5 Драгомир Иванов За 

6 Саад Алуани - 

7 Екатерина Йорданова за 

8 Мирослав Боршош за 

9 Войслав Тодоров за 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев       за 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
По т.1 от Дневния ред: 
И.Василев – зам.-кмет на СО запозна комисията с доклад вх.№СОА24-ВК66-
761/28.01.24 относно Съставяне и приемане на Сборен бюджет на Столична 
община за 2024г.  Той благодари на всички общински съветници, внесли 
аргументирани предложения относно бюджета.  Той е завишен с 2 милиона лева 
които ще бъдат разпределени за финансиране на спортни дейности и спортни 
клубове по предложение на общински съветници от Синя София и Герб. Също 
така са заложени средства за изграждане на спортни зали в училищни дворове, 
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конкретно 51 и 72 с разчет 3 мил. 200 хил. лв. Също са увеличени средствата за 
проектиране. 
М.Боршош заяви, че има видимо увеличение на средствата за спорт, както бе 
поискано. Той пожела да бъде представено конкретно разпределение по 
програмите, за инфраструктура. Той подчерта, че все пак не е изпълнено 
съвсем увеличението, тъй като бе коментирано за инфраструктура да се 
увеличи на 1 мил. 500 хил. лв. и за програмата за ДЮС също с толкова. 
Д.Иванов предложи двата милиона да се разпределят по следния начин: 1 милион 
за Програма ДЮС, а другия за спорт в училищата, районите и масовия спорт. 
В.Лилков благодари на г-н Василев, че са включени в бюджета предложенията на 
Синя София. Той заяви, че по отношение на спортните зали в предложенията е 
залегнало да бъдат включени в списъка шестте зали, които има разрешително 
за строеж. Той зададе въпрос колко от тези зали са включени в капиталовата 
програма за тази година и подчерта, че до колкото има информация са само две, 
в Младост и Красно село, а другите четири къде ще бъдат включени. 
И.Василев заяви, че в титулярния списък на капиталовата програма са заложени 
две училища в Младост и Красно село 
В.Лилков подчерта, че две зали са имали осигурено финансиране от миналия 
бюджет в Люлин и Младост, където е пропаднала обществената поръчка, а в 
Люлин е започнало строителството. Какво ново има от това, което е заложено 
от миналата година. Предложените четири да влезнат в нови списък, а за 
останалите две да се кандидатства по интегрираните планове за градско 
възстановяване и развитие. Той заяви, че средствата за проектиране са 
увеличени. Дали в тях е предвидено проектиране за изграждане  
на спортна зала в 57 у-ще – р-н Красна поляна. 
И.Василев отговори ,че в основния списък са включени две у-ща 51 в Красно село 
и 79 у-ще - Люлин, а другите не са включени, защото текат процедури,  но ще 
може да се кандидатства по други финансови механизми. 
М.Боршош  заяви, че иска да чуе от ресорния зам.-кмет , къде ще бъдат 
разпределени тези два милиона, по кои програми, колко ще бъдат разпределени, 
за изграждане на нова и поддръжка на стара инфраструктура. 
Я.Генова поясни, че след одобрение на цялостния бюджет, на комисията ще се 
предложи детайлно  разпределение на средствата за съгласуване и одобрение. 
М.Боршош заяви, че иска да знае примерно процентно увеличение по програмите 
за да се придобие представа за визията на ресора. Ще има ли хармоничност в 
процентното съотношение или ще има акцент върху някоя програма 
конкретно. 
Я.Генова  заяви, че ще се търси балансирано разпределение  на бюджета между 
двете сфери –високо спортно майсторство, високи постижения и масов 
спорт. Увеличението ще бъде честно и балансирано  между програмите без да 
се ощетява нито една от тях. 
Д.Шалъфов поясни, че от предложението на Д.Иванов е станало ясно, че един 
милион ще бъде за спортните клубове и високите постижения, а другия един 
милион ще бъде разпределен в останалите програми. 
И.Алексиев сподели, че в момента се събира подписка срещу изграждането на 
спортна зала в двора на 79 у-ще , р-н Люлин. Гражданите предпочитат да си 
остане училищен двор, където децата играя и карат колелета. 
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Т.Георгиева заяви, че когато е предстояло изграждане на спортни зали и 
площадки винаги е имало обществено обсъждане с гражданите за това е добре 
да се прецени, защото се влагат средства. 
В.Тодоров сподели, че ако съществува такъв проблем със 79 у-ще , нека да бъде 
заменено с друго, като  170 у-ще в Нови Искър, защото кмета на района иска да 
бъде изградена такава зала и нещата да вървят. 
В.Лилков заяви, че е изминат един доста сериозен и дълъг път, тъй като и 
шестте зали имат издадени разрешителни за строеж. Нека да не се 
противопоставят двете неща . Да се зачеркне залата в Люлин, която има 
разрешение за строеж и да се мисли за залата в Нови Искър, за  която по всяка 
вероятност е направено само предложение. Той направи предложение, което е 
извън бюджета, но е свързано със спортните зали. Да се извадят имотите 

предназначени за спортно строителство от капитала на  търговските 
дружества, да се проектират заедно с НАГ и да се предложат на федерации и 
инвеститори да изградят тези обекти. 
Т.Георгиева предложи един милион да се  не се използва за дейности, а да се 
насочат за изграждане на нова инфраструктура и поддръжка на 
съществуващата. Ако може да бъдат изградени във всички 24 района фитнеси 
на открито, тъй като се използват от всички и има голяма необходимост от 
нях. Тя заяви, че тези два милиона са изключително недостатъчни. 
Д.Шалъфов поясни, че в капиталовата програма също са отделени средства за 
ремонт и поддръжка в размер на един милион и 700 хил. лв. 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение: 
 

№ Поименно гласуване:   

1 Димитър Шалъфов – председател за 

2 

Татяна Георгиева - зам. 

председател Възд. 

3 Еньо Савов - зам. председател - 

4 Благовест Георгиев за 

5 Драгомир Иванов За 

6 Саад Алуани за 

7 Екатерина Йорданова - 

8 Мирослав Боршош Възд. 

9 Войслав Тодоров против 

10 Вили Лилков        за 

11 Иван Алексиев 

      

против 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        4 

                                Против 2 

                               Въздържали се 2 
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По т.6 от Дневния ред: 
Писмо вх.№СОА23-ВК66-6642/3/06.03.24 г. относно Отчет за дейността на 
дирекция „Спорт и младежки дейности“ за 2023 г. в т.ч. и административно 
осигуряване на Програми на Столична община в изпълнение на утвърдени 
стратегически документи 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията приема писмото за сведение. 
 
По т.7 от Дневния ред: 
Писмо вх.№СОА24-ВК08-3181/2/11.03.24 г. относно Определяне на длъжностни 
лица за включване в заповед на кмет, съгласно Решение № 137/23.02.2023г. на 
Столичен общински съвет - еднократна стипендия за високи постижения в 
областта на спорта, по повод 17 май - Ден на Българския спорт 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията определи Димитър Шалъфов и вили Лилков 
 
По т.8 от Дневния ред: 
Писмо вх.№СОА24-ВК66-2418/20.03.24 г. относно потвърждаване  участието 
на общински съветници в състава на Консултативен съвет по политиките за 
младежта към кмета на Столична община /КСПМ/ 
 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Комисията определи Драгомир Иванов 
 
По т.9 от Дневния ред: Писмо вх.№СОА24-НЦ62- 67/23.01.24 г. от БНФ - Карате 
Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 
 
Приема писмото за сведение. 
 
Протоколът е изготвен на 01.04.24 г. 
 
 
Експерт:  П             Председател:               П 

/Д.Пунчева/              /Димитър Шалъфов/ 
 
 

                     
 
 

                 Зам. предс.:                 П 
      /Татяна Георгиева/ 


